



## Protokoll Styrelsemöte i föreningen MALENBO

13 September 2022 kl 17.30 via Zoom

**Närvarande:** Gunnar Ericsson, Karin Wennström, Caroline Prabert, Martin Widin, Gustaf Lindskog, Lena Elisson, Kjell Frunck, Tobias Brask

**Ej närvarande:** Ann-Louise Abbestam

Beslut och "Att-göra-lista" i blått

1. **Öppnande** - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och förklarade mötet öppnat.
2. **Dagordningen** gicks igenom och godkändes.
3. **Föregående protokoll från 26 juli samt kort extramöte 14 augusti** godkändes och lades till handlingarna.
4. **Val av justeringsman** – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte ordföranden justera dagens protokoll.
5. **Utvärdering av samkvämet** – Grillkvällen vid stranden var mycket uppskattad. Vi har fått mycket god feedback av medlemmar. Vi hade goda lokala korvar och grillmästaren skötte sig fint. Vädret var dessutom med oss. **Vi beslutade att arrangera en grillkväll även nästa sommar.**
6. **Mötet med kommunen** – Gunnar redovisade vad som tagits upp på mötet. De har fått våra anteckningar, men vi har inte fått någon återkoppling än. Dröjer det kommer vi kontakta dem.

Då vi blev hänvisade till Johan Mårtensson som är den som varit i kontakt med länsstyrelsen vad gäller skötsel av **invasiva växter**, **beslutade vi att Gunnar tar kontakt med honom.** Gustaf har googlat på vad som rekommenderas av Länsstyrelsen vad gäller tex parkslide. De i sin tur hänvisar till Naturvårdsverket. Mer kan läsas här:

<https://www.naturvardsverket.se/arnesomraden/invasiva-frammande-arter/Arter/arter-som-ej-omfattas-av-regler/parkslide/>

<https://www.naturvardsverket.se/vagledning-och-stod/invasiva-frammande-arter/bekampning-av-invasiva-frammande-vaxter-pa-land/bekampning-och-hantering-av-parkslide/>

Vad gäller **tillgänglighetsanpassningen** till bryggan, fick vi tillåtelse att installera detta själva. **Gunnar** har sänt en ritning till kommunen och tittat på kostnaderna. Vi kommer få låna en jordborr av kommunen för att sätta ned betongplintar på 60 cm djup. Vi skall använda robust material som tål att ligga kvar över vintern. **Kostnaden beräknas bli 3-5000 kr för materialet. Vi beslutade att föreningen kan ta den kostnaden.**

Vi gör arbetet till våren, förslagsvis till Påsk. **Tobias** anmälde sig redan som frivillig att hjälpa till.

Kjell har också material över som han kan donera. Tjockt kraftigt virke.

**Gunnar** och **Kjell** tar kontakt när Kjell är i Båstad nästa gång.

**Tångbryggan, Badstegen** Kommunen sa att de ser över alla stegar, både tillgänglighet och konstruktion och vi talade om att kunna bidra, så att vi kan få en stege som sitter i året runt. Kommunen skulle komma med ett förslag.

Vi beslutade att föreningen kan tänka sig att bidra med 25-30' kr.

**Stensåbroavtalet** har vi inte heller hört mer om. Kommunen lovade ju på mötet att återkomma.

7. Caroline ordnade med **minnesgåva** till Lars Carsteborn (fd ordförande i Malenbo). **Kostnaden på 700 kr godkändes av styrelsen.**
8. **Boulebanan** – krattan vi köpte stals nyligen och en gammal räfsa har lämnats istället.  
Karin meddelade dock någon dag efter detta möte att krattan återigen är på plats. Tydligt var det bara ett "lån". Vi beslutade iaf att sätta in krattan i omklädningsrummen för vinterförvaring, i samband med att vi ställer in bryggans vindskydd där.
9. **Skötsel av vegetationen kring Örebäcken och gamla banvallen.** **Kjell** har inte fått svar från kommunen men kontaktar Johan Mårtensson i ärendet.
10. **Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya järnvägsstationshuset**  
**Kjell** har försökt få tag på Hans Paganus, men ej lyckats men gör nya försök. Det som Hans skulle göra är:
  - 1) Ta reda på vem som är fastighetsägare och sedan ta kontakt med dem för att få tillstånd att sätta upp namnet.
  - 2) Ta reda på vad kostnaden är.
11. **Den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras –**  
Inga nyheter om detta
12. **Lyktstolpe nedkörd i Havsbadsparken.**  
**Ann-Louise** fortsätter att följa upp ärendet med kommunen. Inget nytt i dagsläget meddelade A-L före mötet.

13. **Vilseskyltar i Malenskogen** – Ann-Louise meddelade före mötet att hon varit i kontakt med kommunen då flera av dessa skyltar ligger slängda i skogen. Farligt och skräpigt.
14. **Övriga frågor**  
-
15. **Nästa möte** – Vi har preliminärbookat två datum och bestämmer senare vilket datum vi väljer. Vi tycker inte det är lönt att träffas förrän vi fått återkoppling från kommunen. **Datumen är 1 November kl 17.30 respektive 8 november kl 17.30. Båda tisdagar.**
16. **Avslutning** – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.

Båstad den 25 September 2022

Vid protokollet:

\_\_\_\_\_

Caroline Prabert

Justeras:

\_\_\_\_\_

Lena Elisson

\_\_\_\_\_

Gunnar Ericsson, ordförande